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Wanneer u dit leest is de vakantie 
voor de meesten alweer voorbij. 

Ik geniet er op dit moment nog vol van. 
Vanaf de veranda van mijn vakantie-
verblijf aan de rand van de Veluwe 
schrijf ik dit ‘Van de voorzitter’.  
De zomervakantie is vaak een moment 
van bezinning. Je komt tot rust en kunt 
in alle nuchterheid terug kijken.  
Wat kan anders, wat moet anders en 
boven al wat gaat er goed? Ik neem u 
graag even mee in mijn gedachtegang.

Binnen het CDA-bestuur en de -fractie 
gaan we naar mijn idee op een goede 
wijze met elkaar om. Maar dat kan 
beter. We durven elkaar niet altijd aan 
te spreken op gedrag. Andersom 
hebben we er soms moeite mee 
wanneer we aangesproken worden op 
gedrag. Als bestuursvoorzitter probeer 
ik daar een rol in te spelen. Dat is best 
lastig, want je bent ook een onderdeel 
van dit CDA en ook gewoon mens. Ook 
ik heb wel eens moeite met aanspreken 
en aangesproken worden. In de politiek 
moet het zo zijn dat je als volwassen 
mensen alles tegen elkaar kunt zeggen 
en vragen. Zolang dit maar op een 
respectvolle wijze gebeurt. Het is beter 
om mét elkaar dan over elkaar te 
spreken. 

Er gaat veel goed binnen het CDA. Bij 
de leden, het bestuur, de fractie en de 
wethouders is een enorme betrokken-
heid en bevlogenheid bij het dienen 
van het algemeen belang. Doordat de 
CDA’er bovengemiddeld actief is in het 
verenigingsleven en vrijwilligerswerk 
weten we goed wat er speelt in de 
maatschappij en zijn we herkenbaar. 
Doordat het CDA midden in de samen-
leving staat bereiken we veel. Ons CDA 
is een partij van, voor, door en samen 
met burgers. Dat zie je bij het CDA bij 
ieder actief lid terug. 
Iets anders dat goed gaat is dat we als 
CDA steeds beter zichtbaar worden. Op 
maandag 14 september organiseren we 
een informatieavond voor leden en niet 
leden. Daarnaast komt op 9 november 
onze partijleider Sybrand van Haersma 
Buma, op uitnodiging van fractie en 
bestuur, naar Aalten. Dit is iets waar we 
trots op kunnen zijn!

Dit zijn mijn gedachten over het CDA 
wanneer ik op vakantie ben. Daar laat 
ik het nu ook even bij. We gaan zo 
zwemmen….

Een hartelijke groet vanaf de Veluwe!

Rik van Lochem
bestuursvoorzitter CDA Aalten-Dinxperlo

Van de voorzitter
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Eerst een korte terugblik. De oude 
gemeentes Aalten en Dinxperlo 

kenden al heel lang het sociaal-
culturele werk, geconcentreerd rond 
de Ahof respectievelijk Ons Huis 
Dinxperlo. Bekende activiteiten zijn 
onder meer de hobbycursussen, uitleen 
van hulpmiddelen en de kinder-
boerderij (bij de Ahof). Na de samen-
voeging van de gemeentes hebben 
beide stichtingen nog jarenlang 
zelfstandig doorgewerkt. Daar moest 
om twee redenen verandering in 
komen:
1 Eén gemeente vraagt om een 

organisatie en werkwijze voor de 
hele gemeente.

2 Door de nieuwe Wet 
Maatschappelijke Ondersteuning 
(WMO) zijn talrijke taken bij de 
gemeente terecht gekomen. Een 
welzijnsorganisatie moet daar op 
aangepast worden.

Op 1 januari 2012 begon de stichting 
Figulus. Er werd een overeenkomst 
gesloten tussen Figulus en de 
gemeente waarin vastgelegd werd 
welke taken Figulus verricht en welk 
bedrag (budget) er bij die taken hoort. 
Het gaat om grote bedragen: 712.000 
in 2014 en 815.000 in 2015. Per halfjaar 
rapporteert Figulus schriftelijk aan de 
gemeente hoe het loopt en daarnaast 
zijn er talrijke mondelinge contacten. 
Echter, als raadsleden hoorden wij dat 
ondanks hard werken en een grote 
betrokkenheid van de Figulus mede-
werkers een aantal taken niet goed 
werden opgepakt of uitgevoerd. 

November 2014 tijdens de begrotings-
vergadering hebben we kritische 
vragen gesteld en het college aange-

Uit de fractie

In dit nummer wil ik het met u gaan hebben over het sociaal-culturele werk in 
Aalten en de stichting Figulus. Figulus is dit jaar geregeld in het nieuws geweest 
en niet altijd op een positieve wijze. Waar gaat het eigenlijk over en hoe staat 
het CDA daarin? 

spoord om goed de vinger aan de pols 
te houden. Het college is daarmee aan 
de slag gegaan. In februari 2015 
kregen wij als raadsleden verslag.  
In april zou de Figulusleiding met de 
raad gaan praten. Echter, kort 
daarvoor brak er een conflict uit tussen 
de directeur en het personeel.  
De nieuwe Raad van Bestuur kon niet 
anders dan de directeur naar huis 
sturen en een interimmanager 
aanstellen. Op dit moment is het 
college in gesprek met de nieuwe 
leiding over rapportage en verbeter-
punten. Het is wel duidelijk dat er nog 
veel niet goed gaat, vooral in de 
aansturing. Dit ondanks de hard-
werkende personeelsleden.

Hoe staat het CDA hierin? In onze  
visie moet eerst worden gekeken wat 
mensen zelf kunnen organiseren met 
behulp van de samenleving. Het CDA 
hecht heel erg aan verantwoordelijk-
heid en ruimte geven aan de mensen 
zelf. Het kernwoord daarbij is 
participatie: deelnemen aan de 
samenleving, vooral voor kwetsbare 
groepen als ouderen, mensen met een 
handicap of mensen zonder werk.  
Juist de gemeente Aalten kent een 
groot zelf organiserend vermogen: 
verenigingen, kerken, dorpen en 
buurtschappen bereiken veel mensen. 
Een heel mooi voorbeeld is het project 
‘Schoef es an’, een maandelijkse 
bijeenkomst mét warm eten voor 
oudere inwoners in het Kulturhus 
Lintelo. Nieuwe initiatieven in de 

samenleving kunnen op weg worden 
geholpen met een bijdrage uit het 
Naoberfonds. 
De taken die overblijven (en dat zijn er 
nog heel veel) moet de gemeente 
uitbesteden maar dat hoeft niet aan 
één organisatie. Het gaat om het goed 
uitvoeren van taken, niet aan het 
overeind houden van organisaties.  
En daarbij wel graag zuinig omgaan 
met het budget want wij werken met 
gemeenschapsgeld. 

Als gemeenteraadsfractie zijn we 
gecharmeerd van de werkwijze van de 
stichting ‘Hélpgewoon’ in de 
gemeente Oude IJsselstreek. Deze is 
een werknemerscoöperatie: de mede-
werkers zijn samen eigenaar en 
beslissen ook samen over het aan-
pakken van taken en de wijze van 
uitvoeren. Zo wordt alle kennis en 
kunde gebruikt. En daarbij heeft men 
lage organisatie- en huisvestings-
kosten. Daarbij is er veelvuldig contact 
met ambtenaren van de gemeente en 
de wethouder waardoor bijtijds 
bijsturen mogelijk is. In de komende 
maanden zullen wij de discussie gaan 
voeren hoe wij als gemeente in de 
toekomst de WMO-taken (laten) 
uitvoeren. Wellicht is ‘Hélpgewoon’ 
daarbij een hele goede optie!

Met vriendelijke groet, namens de CDA 
gemeenteraadsfractie,

Jos Wessels, fractievoorzitter
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Hoe gaat het met je?
Erg goed, ik heb net een heerlijke 
vakantie met Linda en de jongens in 
Zuid-Frankrijk achter de rug.

Waar ben je geweest?
Wij zaten dit jaar in Rochegude, een 
klein plaatsje aan rivier de Céze in de 
Cevennen. We hebben prachtig weer 
gehad!

Weer uitgerust en klaar dus 
voor de uitdagingen van het 
burgemeesterschap?
Jazeker! Ik heb zin om weer aan de 
slag te gaan, al moet ik bekennen dat 
ik tijdens mijn vakantie wel een beetje 
doorwerk hoor. De noodzakelijke mails 
afhandelen en een paar telefoon-
gesprekken kunnen onder de Franse 
zon gewoon doorgaan. Ik voel me daar 
prettig bij en heb na mijn vakantie een 
bijgewerkte mailbox.

Je bent herbenoemd, las ik?
Ja! Erg fi jn. Ik moet zeggen dat de 
vertrouwenscommissie uit de 
gemeenteraad er erg vroeg bij was en 
het herbenoemingsproces erg 
professioneel en nauwkeurig hebben 
opgepakt, ze hebben gesprekken 

gevoerd met diverse groepen en 
personen uit de samenleving, de regio 
en de medewerkers en eind november 
2014 heeft de gemeenteraad mij 
unaniem voorgedragen voor her-
benoeming. Op 20 april van dit jaar 
ben ik dus vol enthousiasme begonnen 
aan mijn tweede ambtstermijn en daar 
heb ik erg veel zin in. 

Linda en de kinderen zijn ook blij 
met een nieuwe periode in Bunnik?
Zeker weten. Linda heeft hier een erg 
leuke baan bij het Fonds Verstandelijk 
Gehandicapten en het Revalidatiefonds 
en de kinderen hebben leuke vrienden - 
groepen op school en voetballen met 
plezier bij Bunnik’73. Bastiaan en 
Philip zitten al weer een paar jaar op 
het voortgezet onderwijs in Zeist en 
onze Jochem gaat naar groep 7 van de 
basisschool.

Nog bijzondere dingen mee-
gemaakt het afgelopen jaar?
Nou ja, we zitten in een omgeving 
(direct tegen de stad Utrecht) waar 
altijd dynamiek is, dus er is iedere dag 
wel wat te beleven. Recent hoogte-
punt in de afgelopen tijd was 
natuurlijk de start van de Tour de 

Het is al weer een jaar geleden dat we wat 
hoorden van Hans Martijn Ostendorp, onze 
voormalige fractievoorzitter en wethouder 
en tegenwoordig burgemeester in Bunnik. 
Tijd om hem weer eens te bellen.

Een groet uit Bunnik

Ingezonden door Willemien Hoornenborg
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France in Utrecht. Ook in Bunnik 
verbleven een aantal tourploegen en 
de Bunnikse ondernemers hebben er 
veel aandacht aan geschonken onder 
de titel ‘Bunnik verwelkomt de Tour’. 
Ook hebben we in Bunnik rondom de 
participatiewet mooie slagen gemaakt 
door een intensieve samenwerking 
tussen Bunnikse ondernemers, de 
regionale sociale dienst, het ROC, de 
samenleving en de gemeente binnen 
het zogenoemde ‘Verbond van Bunnik’ 
goede resultaten te boeken waardoor 
inmiddels meerdere mensen met een 
afstand tot de arbeidsmarkt een mooie 
werkplek en een goede begeleiding 
hebben gekregen.
Na de ontvangst van een Chinese 
handelsdelegatie in maart van dit jaar 
was ook mijn deelname aan de 
tweedaagse handelsmissie naar de 
Chinese stad Shanghai bijzonder, waar 
de directie van het Postillion Hotel er 
in slaagde om een contract van 45.000 
overnachtingen in de wacht te slepen. 
Erg fijn om daar een bijdrage aan te 
kunnen en mogen leveren. Ik vind het 
van belang om als lokale overheid zo 
dicht mogelijk bij de ondernemers en 
maatschappelijke instellingen te staan 
om zo samen de schouders onder 
elkaars uitdagingen te zetten.

Hoe gaat het eigenlijk met de 
discussie rond het kinderpardon?
Voor wat betreft het Chinese jongetje 
Shenjun uit Odijk is er gelukkig 
positieve duidelijkheid, hij mag met 
zijn moeder in Nederland blijven.  
Toch is het daarmee wat mij betreft 
niet klaar en probeer ik daar waar 
mogelijk aandacht te vragen voor de 

positie van kinderen in vergelijkbare 
situaties. Het is wat mij betreft niet uit 
te leggen dat de Nederlandse overheid 
kinderen die zeer geworteld zijn in 
Nederland en langer dan 5 jaar 
onder deel uitmaken van onze 
samenleving verschillend behandeld, 
het ene kind mag wel blijven, het 
andere niet. Ook de afgelopen 
maandag heb ik daar op verschillende 
plekken aandacht voor gevraagd en 
zal dat blijven doen. 

Ben je nog veel in Dinxperlo?
Ja, regelmatig. Mijn ouders en 
schoonouders wonen er natuurlijk en 
we zijn er regelmatig voor een bezoek 
aan vrienden. Op dit moment ben ik 
wat vaker in Dinxperlo omdat ik ben 
gevraagd als onafhankelijk voorzitter 
van de commissie die de haalbaarheid 
onderzoekt van een mogelijke fusie 
tussen de beide Dinxperlose voetbal-
verenigingen DZSV en SVD, dat vind ik 
erg leuk werk.

Tot slot?
Groet iedereen in de gemeente Aalten 
hartelijk van mij en weet dat je altijd 
welkom bent in Bunnik!
 

Op vrijdag 14 augustus zijn Robert en 
Annemarie Arentsen de trotste ouders 
geworden van een zoon met de naam 
Luuk

“Toekomstig CDA-bestuur heeft een 
CDAaievaar voor Luuk Arentsen gezet”

De fractie en het bestuur van het  
CDA Aalten-Dinxperlo feliciteren 
Annemarie, Robert en Sophie met de 
geboorte van hun zoon en broertje.
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tal van tuinen. Iedere tuin wordt, niet 
zelden vergezeld met een kwinkslag, 
voorzien van tekst en uitleg en voor 
velen gaat er een wereld open. Na de 
plaatjes gaan we daadwerkelijk de 
tuin in. Via de prachtige bedrijfstuin 
en het bedrijfsterrein (met zonne-
collec toren die de huishoudens van 
senior en junior voorzien van energie) 
belanden we uiteindelijk op het dak 
van de woning van Harry Esselink.  
Het groene gedachtegoed viert hoogtij 
als Harry vertelt over de grond-
neutrale totstandkoming van de 
woning. Een prima einde van een mooi 
bedrijfsbezoek. Zij die het gemist 
hebben: ook in de toekomst zullen we 
weer een prachtig bedrijf bezoeken 
rondom een volgende ALV.  
Welk bedrijf? Houd CDAanzet en de 
sociale media goed in de gaten!

Het gezelschap verplaatste zich 
vervolgens naar binnen en Rik van 
Lochem nam het woord voor de ALV. 
De jaarverslagen van de secretaris en 
de penningmeester werden vastgesteld 

en er werd stilgestaan bij de afgelopen 
Statenverkiezing. Onze eigen kandidaat 
Arjan van Lochem was aanwezig om 
zijn / ons prachtige resultaat toe te 
lichten; van een 26e plaats op de 
kieslijst naar uiteindelijk een 7e plek 
qua voorkeursstemmen is een resultaat 
om trots op te zijn! Helaas wat te 
weinig voor een zetel in de Provinciale 
Staten maar toch zijn we blij met dit 
resultaat. Arjan is voornemens actief te 
blijven om over vier jaar een nieuwe 
gooi te doen naar een zetel in 
‘Arnhem’. Ook wat dit betreft: volg 
het op de voet via website, (sociale) 
media en en CDAanzet!
Daarna krijgt fractievoorzitter Jos 
Wessels het woord om wat actuele 
politieke thema’s toe te lichten en in te 
gaan op vragen vanuit de leden. Mooi 
om op deze manier via de ALV ‘dicht 
op de plaatselijke politiek te zitten’.

Na de rondvraag sluit de voorzitter om 
22.30 uur de vergadering en zetten we 
het samenzijn informeel voort met een 
hapje en een drankje. 

‘Een groene avond’
ALV CDA Aalten-Dinxperlo bij hoveniersbedrijf Harry Esselink

Op maandag 20 april j.l. stond de 
voorjaars ALV op het programma 

van CDA Aalten - Dinxperlo. Aan deze 
algemene ledenvergadering was een 
bedrijfsbezoek gekoppeld. We waren 
te gast bij een toonaangevend bedrijf 
in onze gemeente. Een bedrijf dat zich 
zonder te overdrijven in haar vak-
gebied mag rekenen tot de landelijke 
top. Al jarenlang worden landelijke 
oeuvreprijzen gewonnen, zoals de 
Floriade en de Tuin van het jaar.  
Een tweetal medewerkers van dit 
bedrijf heeft onlangs zelfs deel-
genomen aan het WK in hun tak van 
‘sport’ in Brazilië. We hebben het over 
hoveniersbedrijf Harry Esselink uit  
De Heurne.

Tijdens wat met een beetje fantasie  
de eerste zomeravond van het jaar 
genoemd mag worden, heet bestuurs-
voorzitter van het CDA Aalten - 

Dinxperlo, Rik van Lochem, de aan-
wezige leden van harte welkom vanuit 
de tuin van het hoveniersbedrijf.  
Na een korte schets van wat de avond 
zal brengen, draagt hij het stokje over 
aan de heren Esselink, zoon en 
bedrijfs opvolger Ard neemt als eerste 
het woord en bedankt een ieder voor 
zijn / haar komst naar hun bedrijf. 
Vervolgens ontstaat een enthousiast 
verhaal over de bedrijfsvoering toen, 
nu en in de toekomst. De toehoorders 
beluisteren een plezierig verhaal over 
een bedrijf in bloei, letterlijk en 
figuurlijk. Langzaamaan trekt het 
gezelschap zich al pratend naar binnen 
en verschuift het gespreksonderwerp 
van de bedrijfsvoering naar de daad-
werkelijke tuinen. Artistiek brein 
Harry, grondlegger van het bedrijf in 
de jaren 70, neemt het stokje over van 
zoon Ard en neemt de aanwezigen 
middels een diapresentatie mee door 
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Waarom o God, moest dit gebeuren
Waarom greep U niet machtig in,
Elke roep bleef onbeantwoord,
Wat heeft dit alles toch voor zin?
Dit kan toch nooit door U bedoeld zijn?
Dus waarom liet U het toch toe?
De pijn, ’t verdriet, de machteloosheid,
Al het strijden, ’t maakt een mens zo moe.

Ik weet wel dat dit niet Uw wil was
Maar wel kneep U een oogje dicht,
U bent almachtig, U kon helpen,
Zocht men vergeefs Uw aangezicht……….?
Of dient dit alles toch een doel
Iets hogers dan wij kunnen zien?
Is er een reden voor zoveel ellende,
Bestaat er toch een plan…….misschien?

Mijn kind, Ik ken toch al je vragen.
Ik zie je tranen, Ik voel je pijn,
En ik beloof je, jou te dragen
En elk moment dichtbij te zijn.
Ik kan je nu geen antwoord geven
Daarvoor is het nog wat te vroeg,
Maar wéét dat Ik onze geliefde,
In Mijn armen, Mijn huis binnendroeg.

Soms blijft er zóveel onbegrepen.
En ’t leven lijkt zo hard en wreed,
Want jij blijft achter in de kilte
Terwijl Ik stil was en niets deed.
Mijn pijn en Mijn verdriet is peilloos,
Omdat Ik niets verklaren kan,
Het enige dat Ik je kan zeggen:
Ik was erbij, Ik weet ervan…….

Denk je dat je nog kúnt geloven
In Mijn liefde en Mijn trouw?
Mag Ik Mijn liefdevolle armen
Opendoen, speciaal voor jou?
En mag Ik dan tegen je zeggen:
Mijn kind,Mijn lieverd, kom bij Mij
En wát je voelt en denkt en meemaakt,
Ik weet alles…….Ik ben erbij…….!

Op 8 juni 2015 overleed 
plotseling  
Peter van de Veer 
zoon van ds. Arie van der 
Veer. Hij laat een vrouw en 
7 kinderen na, waarvan  
3 geadopteerde kinderen. 
Hij was 5 juni voor het eerst 
opa geworden.

Bij zijn memoriam pagina 
stond een prachtig gedicht 
wat ik graag met u wil 
delen omdat de “waaroms” 
in ieder leven voorkomen 
en wij daar nooit een 
antwoord op zullen krijgen 
maar wat in de vorm van  
dit gedicht wel een 
bemoediging kan zijn!

Waarom
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Tijdens de laatste ALV heeft Frank Navis 
afscheid genomen als bestuurslid omdat 
hij elders is gaan wonen. De column 
voor het CDAanzet blijft hij nog wel 
verzorgen.
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De bijstand versus werk

Het is vandaag een warme dag begin 
augustus en ik zit al kijkend naar de 

ondergaande zon te bedenken waar ik de 
column over zal schrijven. Ik realiseer mij 
nog drie weken te moeten werken tot 
mijn vakantie. Dat brengt mij op het 
onderwerp waar de Aaltense politiek en 
de krant de laatste tijd de nodige 
woorden aan heeft gespendeerd: 
dwangarbeid, tegenprestatie, uitbuiterij. 
Diverse medewerkers van het ISWI namen 
de stelling in dat er sprake was van 
dwangarbeid en daarvoor in plaats van 
een bijstandsuitkering salaris dienden te 
ontvangen. Als vanzelfsprekend zal het 
salaris hoger zijn dan de genoten 
uitkering. Dat is interessant en moeten 
wij eens nader bekijken. 

Wat is een bijstandsuitkering? Bijstand is er 
voor mensen die niet genoeg inkomen en 
vermogen hebben om in hun levens-
onderhoud te voorzien. En ook niet in 
aanmerking komen voor een andere 
uitkering. Met een bijstandsuitkering 
kunnen zij de periode overbruggen totdat 
zij weer betaald werk ‘vinden’. De 
gemeente helpt bij het vinden van werk en 
zorgt voor een uitkering als dat nodig is.

Van bijstandsgerechtigden kan worden 
verlangt een tegenprestatie te leveren, 
maar hebben daarnaast een arbeidsplicht. 

Dat eerste moet (met ingang van  
1 januari 2015) blijken uit een verorde-
ning van de Gemeente. Hier gaat het 
overigens uitdrukkelijk om onbetaald 
maatschappelijk nuttig werk van 
beperkte duur en omvang. Bij de 
arbeidsplicht zijn de voorwaarden waar 
een bijstandsgerechtigde aan dient te 
voldoen ingrijpender. Een bijstands-
gerechtigde dient bereid te zijn maximaal 
3 uur per dag te reizen, actief naar werk 
te zoeken, zich op verzoek in te schrijven 
bij een uitzendbureau, aangeboden werk 
te aanvaarden en te behouden enz.  
Op het moment dat niet aan deze plicht 
wordt voldaan heeft de gemeente het 
recht om de bijstandsuitkering 1 tot 
maximaal 3 maand te verlagen tot nihil. 
Deze eisen zijn dus beduidend ingrijpender.

Ik ben het overigens met de medewerkers 
van het ISWI eens dat in elk geval het 
minimumloon betaald had moeten 
worden en daarnaast kan ik mij ook 
indenken dat het werk, bloemen vouwen, 
als geestdodend wordt ervaren, maar dat 
zou naar mijn mening juist de stimulans 
moeten zijn om een baan te vinden. Er 
zijn momenteel behoorlijk veel vacatures, 
maar dan vraag ik mij af: waartoe is men 
bereid? Ook werk waarbij de handen vuil 
worden is dankbaar werk en wordt 
immers ook betaald. Of is de werkdruk 
momenteel relatief laag en het verschil 
tussen de commerciële werkdruk en 
minimumloon het niet waard om verder 
te solliciteren of ten volle voor in te 
zetten een dergelijke baan te krijgen en 
te behouden? Op het moment iemand 

twee tot vijf jaar bloemen heeft 
gevouwen ben ik benieuwd welke 
stappen iemand heeft ondernomen om 
uit de bijstand te komen en dus een baan 
te vinden. Motivatie, verantwoordelijk-
heidsgevoel en arbeidsethos zijn naar 
mijn mening van groot belang bij het 
vinden van een baan. Blijf je twee tot vijf 
jaar aan de zijlijn staan of heb je de 
motivatie werk te verrichten waar je 
wellicht niet voor bent opgeleid, maar 
wel de arbeidsethos en het verantwoor-
de lijk heidsgevoel hebt om uit de bijstand 
te komen. De persoon die dit via de 
media heeft aangezwengeld zal ook eens 
kritisch bij zichzelf te rade moeten gaan 
of hij er alles aan heeft gedaan om een 
baan te vinden en of hij de motivatie 
heeft alle voorhanden zijnde werkzaam-
heden te verrichten. 

In elk geval ben ik van mening dat de 
regelgeving met betrekking tot de 
arbeidsplicht streng gehandhaafd moeten 
worden, zodat mensen in beweging 
komen en zich meer inspannen om uit de 
bijstand te komen. Uiteraard zijn er ook 
mensen die niet meer kunnen werken en 
juist daarvoor is onze verzorgingsstaat. 
Maar misbruik van de gunst die bijstand 
heet dient naar mijn mening met harde 
hand te worden tegengegaan.

Wilt u reageren op deze column. Mail dan 
naar: fnavis01@hotmail.com of stuur een 
brief naar CDA afdeling Aalten-Dinxperlo. 
Postbus 111, 7120 AC Aalten

Frank Navis
Jorieke en Rik van Lochem met zoon 
Ties en een meter krentenwegge.
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